
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۶۲۴۴

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۴۲:۲۹ ۱۳۹۸/۱۰/۳۰

متن پرسش

سلام علیکم: ببخشید استاد این رفتار درسته که افراد مذهبی که تهران زندگی میکنن با هزینه های

خیلی بالا بچه هاشون رو به مدارس برتر میفرستن چون معتقدن محیط مدارس عادی برای بچه

هاشون مضره. آیا ما هم باید این کار رو بکنیم؟ بعضیا میگن ما از نون شبمون می زنیم ولی بچه ها رو

می فرستیم مدارس خوب. این تفکر جایگاهش چیه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر نمیکنم نتیجهای که به دنبال آن هستند، بگیرند. موفق باشید


